
 

 

Het CDA wil vooruit met Bodegraven-Reeuwijk! 

 

Het CDA is een partij van aanpakken. Om die reden is de CDA fractie trots op haar wethouder Hans 

Vroomen. Met onder andere het nieuwe schoolgebouw van De Willibordschool, de verbouwing van 

het Evertshuis, het mogelijke maken van seniorenhuisvesting op de Maximalocatie, het nieuwe 

sportcentrum De Kuil, de bouw van het midiwinkelcentrum Driebruggen en de aanpak van overlast in 

het plassengebied heeft hij heel veel betekend voor de gemeente. Daarnaast is de CDA wethouder 

de afgelopen jaren moeilijke discussie niet uit de weg gegaan en maakte hij weloverwogen keuzes 

om duidelijkheid te verschaffen naar de inwoners en bedrijven van de gemeente Bodegraven-

Reeuwijk. Hiermee heeft hij namens het CDA op een daadkrachtige en betrokken manier bijgedragen 

aan een leefbare gemeente waar het prettig wonen is.  

Een sterk college van burgemeester en wethouders is gebaat bij een sterke gemeenteraad. Om die 

reden volgt de CDA fractie positief kritisch de voorstellen en het opereren van de wethouders. Helaas 

constateert fractievoorzitter Nico de Heij deze opstelling de laatste 2 jaar niet bij alle raadsleden. De 

discussie omtrent de starterlening die ontstond in de gemeenteraad is daarin slechts een voorbeeld.  

De oude starterslening bevatte een aantal criteria waardoor er mensen onbedoeld buiten de boot 

vielen. Deze is inmiddels aangepast en unaniem goedgekeurd. Op deze wijze moet het volgens de 

CDA-fractie gebeuren.  

De gemeenteraad kan een wethouder niet vragen iets buiten de regels te doen die je als raad zelf 

vaststelt. De gemeenteraad kan ook niet op de stoel van de wethouder gaan zitten. De meerderheid 

van de raad dacht daar echter anders over. 

Het CDA vindt dit onaanvaardbaar en vindt dat de gemeente met deze houding onbestuurbaar 

wordt.  

Het CDA wil graag verder om Bodegraven-Reeuwijk te besturen, maar dan wel met een meerderheid 

van de gemeenteraad die op een verantwoorde manier de belangen van onze inwoners dient. De 

wijze waarop er op het gebied van woningbouw, doorstroming en energiebesparing tot nu toe 

initiatieven door de CDA-fractie worden voorgesteld aan de gemeenteraad zijn daar voorbeelden 

van. Hiermee worden de eigen belangen aan de kant gezet en kunnen moeilijke beslissingen op een 

constructieve manier genomen worden. Met deze opstelling stelt het CDA het belang van haar 

inwoners centraal. 

 

CDA-fractie Bodegraven-Reeuwijk, 26 maart 2013, 

Namens deze, Nico de Heij, fractievoorzitter 


